

Title (en)
Excavator boom.

Title (de)
Baggerarm.

Title (fr)
Flèche pour excavatrice.

Publication
EP 0376120 A1 19900704 (DE)

Application
EP 89123435 A 19891219

Priority
DE 3843753 A 19881224

Abstract (en)
[origin: US5054990A] An excavator arm with basic boom 12, intermediate boom 14 and shovel stem 16 with digging implement is connected to a support part 86 which can be driven directly or indirectly into rotation about a vertical axis 84. In order to dig trenches with vertical walls outside the longitudinal axis of the vehicle and to achieve an advantageous transport position, the intermediate boom 14 consists of a front part 14a, a rear part 14b and a common rotary joint 20, the most advantageous transport position being achieved by rotating by 180 DEG the front part 14a, about the axis of rotation 22 set vertically, from the extended operational position relative to the rear part 14b.

Abstract (de)
Ein aus Grundausleger (12), Zwischenausleger (14) und Löffelstiel (16) mit Grabwerkzeug bestehender Baggerarm ist an einen Tragteil (86) angeschlossen, der direkt oder mittelbar um eine senkrechte Achse (84) drehbar ist. Um außerhalb der Fahrzeugsängsachse Gräben mit senkrechten Wänden ziehen und um eine günstige zusammengefaltete Transportstellung erreichen zu können, besteht der Zwischenausleger (14) aus einem Vorderteil (14a), einem Hinterteil (14b) und einem gemeinsamen Drehgelenk (20), wobei die günstige Transportstellung erreicht wird, indem das Vorderteil (14a) um die senkrecht eingestellte Drehachse (22) aus der gegenüber dem Hinterteil (14b) gestreckten Arbeitsstellung um 180° verdreht wird.

IPC 1-7
E02F 3/38; E02F 3/42; E02F 9/14

IPC 8 full level
E02F 3/30 (2006.01); **E02F 3/38** (2006.01); **E02F 3/42** (2006.01); **E02F 9/14** (2006.01)

CPC (source: EP US)
E02F 3/303 (2013.01 - EP US); **E02F 3/307** (2013.01 - EP US); **E02F 3/32** (2013.01 - EP US); **E02F 3/425** (2013.01 - EP US)

Citation (search report)

- [X] GB 2086347 A 19820512 - VEMA SPA
- [A] FR 1603020 A 19710315
- [A] DE 1634704 A1 19711118 - BAMFORD EXCAVATORS LTD
- [A] US 4077140 A 19780307 - BRANCONI MARCELLO
- [AD] DE 3234019 A1 19840315 - ORENSTEIN & KOPPEL AG [DE]

Cited by
WO9636775A1

Designated contracting state (EPC)
AT BE DE ES FR GB IT NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0376120 A1 19900704; EP 0376120 B1 19920624; AT E77669 T1 19920715; DE 3843753 A1 19900628; DE 3843753 C2 19921029;
DE 58901747 D1 19920730; US 5054990 A 19911008

DOCDB simple family (application)

EP 89123435 A 19891219; AT 89123435 T 19891219; DE 3843753 A 19881224; DE 58901747 T 19891219; US 45030789 A 19891218